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ÄRENDE 

 
BESLUT / ÅTGÄRD 
 

§ 1 
Utseende av justeringsperson 

 

Hanna Dumky utses jämte ordförande att justera 

protokollet.  

 
§ 2 
Godkännande av föredragningslistan 

 

 

Föredragningslistan godkänds, Åsa Skjönsberg 

anmäler en övrig fråga.  

 

 

§ 3 
Föregående protokoll 
Protokoll från möte 2021-12-08 är utsänt. 

 

Bilaga 2022:1:1 

 

§ 4 
Prefektbeslut 

Reviderad examinatorslista, enheten för 

audiologi  

 
Bilaga 2022:1:2 

Föredragande: Åsa Skjönsberg 

 

§ 5 
Ordförandebeslut  

Kursplan 2QA338 

 
Bilaga 2022:1:3 

Artificiell intelligens 

Föredragande: Mini Ruiz 

 

 

 

Nämnden godkänner föregående protokoll och det 

läggs till handlingarna.  

 

 

 

 

Åsa Skjönsberg meddelar att de hade angett en extern 

lärare som examinator men detta har nu reviderats. 

Beslutet läggs till handlingarna. 

 

 

 

 

 

 

 

Mini informerar om ändringarna gjordes i kursplanen 

som presenterades för nämnden i december.  Beslutet 

läggs till handlingarna.  

 

Beslutsärenden 
 
§ 6 
Återrapportering av 
utbildningsuppdrag 2021 

 
Föredragande: Mini Ruiz 

 
Bilaga 2022:1:4 

 

 
 

 

 

 

Sofia kommenterar att det är vissa språkliga fel som 

behöver justeras. Eric har en reflektion avseende 

kompetens försörjningsstrimman, pensionsavgångar 

kontra disputerad personal, att det är svårt att 

tillgodose exempelvis examinatorer. Har nämnden 

tänkt på hur det ser ut på en 5- och 10-årssikt? Åsa 

meddelar att de bedrivs forskning även fast de inte har 

anställda doktorander. Kent kommenterar att de har 

doktorander men det behövs mer pengar, det är inte 

tillräcklig ersättning genom håparna.  
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§ 7 
Kvalitetsplaner 2022 Institution/program 

 

Föredragande: Mini Ruiz, Åsa Skjönsberg, 

Sofia Strömbergsson, Carina Stenman 

 
Bilaga 2022:1:5 

Bilaga 2022:1:6 

Bilaga 2022:1:7 

Bilaga 2022:1:8 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sofia Strömbergsson har synpunkter avseende 

lokalförsörjningen, Novum har bra lokaler för 

hybridlösning och grupprum men på sjukhuset saknas 

det. Wilma anger att Novum är mycket bra ur 

studentperspektiv men det negativa är att de inte 

kommer in där utan en lärare måste öppna åt dem.  

Åsa tycker att finns ett behov av fler mindre salar för 

hybridundervisning. 

 

Åsa och Annica kommer lägga till inlägg under hållbar 

utveckling. Åsa kommer även lägga till ett stycke om 

decentraliserad utbildning i återrapportering.  

 

Nämnden beslutar att godkänna återrapporteringen av 

CLINTECs utbildningsuppdrag med ändringar som 

diskuterades under mötet.  

 

 

Audionomprogrammet behöver inte lämna in 

kvalitetsplan då de tillhör pilotprojektet för 

programutvärdering.  

 

Per Östberg informerar om kvalitetsplanen för 

Logopedprogrammet och vilka huvudområden man 

valt att fokusera på. Studentrekrytering har viktigt och 

där har student och karriärservice varit behjälpliga med 

att förnya materialet på hemsidan. Per meddelar att de  

har gjort en jämförelse med andra lärosäten och 

fokuserat på genomströmningen av studenter i termin 

1.  

Sofia informerar om virtuell internationalisering och 

hållbar utveckling. Flera lärare har deltagit i kursen 

som ges i hållbar utveckling via Canvas.  

Per informerade om att enkäterna avseende 

utbildningskvalitén ligger stabilt såsom tidigare år. 

Svarsfrekvens har sjunkit på examensenkäten. Några 

studenter har nämnt att det har varit mycket 

föreläsningar under några kurser.  

 

Sofia meddelar att de kommer minska antalet platser 

på Logopedprogrammet till ca 35 eller 36 istället för 

40 platser för att förbättra genomströmningen av 

studenter.  

De behåller de tidigare utvecklingsområdena. Sofia 

meddelar hur de tänkt med de nya målen och de 

aktiviteterna de planerar.  
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§ 8 
Handledarutbildning HT-22 
 

Föredragande: Mini Ruiz 

 
 
 
 

Det är ett generellt problem med att studenterna har 

minskade baskunskaper från gymnasiet.  

 

Kent Fridell presenterade årets kvalitetsplan för 

Röntgensjuksköterskeprogrammet. De hade år 2021 

182 förstahandssökande till 40 platser. En ökning från 

år 2020 då det var 140 förstahandssökande. Kent 

poängterar att det är viktigt att verksamheterna deltar i 

rekryteringsprocessen då hos KI är studenterna i 3 år 

medan de är i arbetslivet resten av tiden. De har 

undersökt hur studenterna hittade till 

Röntgensjuksköterskeprogrammet, största delen är 

studera.nu och antagning.se och en del även på KI:s 

hemsida. De har uppdaterat materialet som ligger på 

KI:s hemsida.  

Som utvecklingsområde kommer de bland annat 

fokusera på internationalisering. 

 

De fokuserar även på det nya utbildningsprogramet, de 

hade ett fysiskt möte i december 2021 och där var 

mycket fokus på hur man ska lösa VFU frågan.  

Avseende enkäterna om utbildningskvalité de ligger 

runt 4 av 5 , de kurser som ligger något lägre har de 

undersökt och fokuserat på om de finns problem.  

Svårt att få in mer studentinflytande på kurser som är 

5 veckor långa. Många studenter har du fokuserat på 

det schematekniska när de önskar feedback på 

kurserna.  

 

De fortsätter fokusera på studentrekrytering trots en 

stor andel förstahandssökande. Av erfarenhet kan det 

dippa och därför är det bra att hålla igång arbetet.  

 

 

Mini presenterar kvalitetsplanen för instituationen och 

2022 års för förbättringsområden, flera områden har 

valts att behålla sedan tidigare år.  

Nytt är gemensamma aktiviteter för lärare och främja 

ett hållbart yrkesliv både för lärare och studenter.  

 

 

 

Mini ställer frågan om det finns något adept som är 

intresserad av handledarutbildningen. Audionom har 

ingen intressent. Logopedi och Röntgen ska undersöka 

om de har någon. Frågan bordläggs och tas upp igen på 

nästa UN-möte i mars. 
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Informations och diskussionsärenden 
 
§ 9 
Pilot inom programutvärdering 
 

Föredragande: Åsa Skjönsberg 

 

 

§ 10 
Nya läkarprogrammet 

Föredragande: Mini Ruiz 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
§ 11 
Studentfrågor  
Föredragande: Studentrepresentanterna  

 
§ 12 
Rapport från avnämarrepresentanten  
Föredragande:  
 
§ 13 
Internationella frågor  
Föredragande: Åsa Skjönsberg, Sofia Strömbergsson 

Carina Stenman, Mini Ruiz  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§ 14 
Information från utbildningsråden  
Föredragande:  

Åsa Skjönsberg, Sofia Strömbergsson 

Carina Stenman, 

 

§ 15 
Övriga frågor 
 
 

 

Åsa informerar om de ska ha möte imorgon för 

uppstart av programutvärderingen. De har fått 

dokument som ska lämnas in och de har lämnat in 

förslag på en bedömningsgrupp. Det har varit lite 

bristfällig information från projektgruppen. Åsa 

kommer återkomma med löpande informationen hur 

arbetet fortskrider under vårens möten.   

 

Mini informerar om att de arbetat med revidering av 

kursplaner, de har nyligen skickat in ansökningar om 

kurser på termin 9 och 10. De har varit en del konflikter 

angående medverkande institutioner. Det har varit en 

hög arbetsbelastning för lärare. TBL med 

interdashbord har fungerat mycket bra. Inom PU har 

de sökt som medverkande i samtliga terminer i och 

med mentorsprogrammet.  

 

Inga studentfrågor. 

 

 

Inget från avnämarrepresentanten. 

 

 

 

Åsa informerar om att Audionomprogrammet har 

fortsatt samarbete med europiska universitet där de har 

en utbytesdag och studenter kommer inte delta men 

lärare kommer att föreläsa som tidigare.  

 

Sofia informerar om att Logopedprogrammet har inga 

inresande studenter på grund av ändring av 

programstruktur.  

Mini informerar om att Läkarprogrammet gör 

satsningar på lärarutbyte, lärare kommer från Indien 

och Ecuador. Dock är det svårt att hitta lärare som vill 

resa iväg. 

 

Ingen av programmen har haft UR sedan senaste 

mötet.  

 

 

 

Åsa tar upp en övrig fråga, PD uppdragen skiljer 

mellan olika program. Frågan togs upp tidigare och då 

fick de feedback om att det inte gick att ändra 

uppdragets storlek men vid PD GUA mötet framkom 
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Vårens mötestider 

• Ons 2/2 kl.14.30-17. (Återrapportering)  

• Ons 16/3 kl.14.30-17. (Kursplaner)  

• Mån 9/5 kl.14.30-17  

 
 
 
Vid protokollet  
Emma Liljegren 
 
 
 
Justeras 
 
 
Min Ruiz, GUA 
 
 
 
Hanna Dumky, lärarrepresentant 

 

 
 

 

  

information om att det är institutionen som beslutar om 

detta. Frågan kommer tas upp för diskussion med 

prefekt.  

 

Åsa informerade även om att de kommer skicka in 

ansökan om decentraliserad utbildning. Åsa har 

planerat att de blir  antagning via annan studieort, det 

gäller Dalarna och Gävleborg för det har svårt för dem 

att rekrytera. De kommer ha VFU på sina hemorter. 

Antagning planeras till 2023. 

- 
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